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РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III број 06-__/2023  

_____.2023. године 

 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 12. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 25.01.2023. године 

у просторијама Градске општине са почетком у 14.00 часова 

 

Седници су присуствовали заменик председника Мијодраг Пејић, (председавајући) 

чланови Већа: Борко Вујовић Миливоје Јеремић, Младенко Марковић, Верица Маричић, 

Живан Ршумовић,  Игор Мариновић, Милија Кулашевић и начелница Управе Биљана 

Старовла.   

Одсуство је најавила председница Мирјана Ђурић. 

Председавајући је замолио присутне већнике да се изјасне о записнику са 11. 

седнице Већа који је достављен у материјалу. 

Пошто није било примедби на записник председавајући је исти дао на гласање и   

усвојен је са 8 гласова „ЗА“. 

Председавајући је предложио дневни ред који су већници добили у позиву за 

седницу и пошто није било  предлога за допуну дневног реда, исти је дат на гласање  и 

усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

 

1. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАСПОДЕЛИ СРЕДСТАВА СПОРТСКИМ 

ОРГАНИЗАЦИЈАМА ЗА РЕАЛИЗАЦИЈУ ГОДИШЊИХ ПРОГРАМА У 

ОБЛАСТИ СПОРТА У 2023. ГОДИНИ 

2. РАЗМАТРАЊЕ ЗАХТЕВА УДРУЖЕЊА ЗА КОРИШЋЕЊЕ ПРОСТОРИЈА 

3. РАЗНО  

  

    Прешло се на рад по дневном реду. 

 

1. тачка дневног реда  

 

Известилац по првој тачки дневног реда био је члан већа за област спорта Милија 

Кулашевић који је подсетио  Веће да је Решењем  о  расподели средстава са позиције 

41- Одлуке о буџету Градске општине Севојно за  2023.  годину за област спорта и 

рекреације планирано 7.100.000,00 динара од чега за годишње програме  3.600.000,00 

динара. 

Комисије за категоризацију и оцену годишњих програма у области спорта, 

формирана Решењем председнице Градске општине, извршила је категоризацију и 

оцену годишњих програма достављених од Спортског савеза Ужице и утврдила да су 

сва спортска удружења испунила услове за доделу средстава. 
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Предлог Комисије  је да се средства за финансирање годишњих програма за област 

спорта и рекреације доделе свим спортским удружењима која су доставила програме и 

испунили услове за финансирање и то: Гимнастички клуб „Севојно“, Карате клуб 

„Севојно“,Фудбалски клуб „Севојно“ и  Спортско удружење „Севојно“ 

После краће дискусије веће је донело Решење са 8 гласова „ЗА“ да се 

Гимнастичком клубу „Севојно“ и Карате клубу „Севојно“ одобре средства у износу од 

по 400.000,00 динара, а Фудбалском клубу „Севојно“ и Спортском удружењу „Севојно“  

по 1.400.000,00 динара. 

 

  

2. тачка дневног реда 

 

Известилац по другој тачки дневног реда је био члан Веће задужен за ресор 

омладине Игор Мариновић. Упознао је већнике са приспелим захтевима удружења за 

коришћење простора Омладинског клуба у Севојну, а то су: КУД „Наш завичај“ за пробе 

КУД-а,  и удружења „Организација младих Севојно“   у сврху одржавања културних и 

едукативних садржаја за децу и младе из Севојна - креативних дечјих радионица и 

припремне наставе за ученике осмог разреда – српски језик и математика.  

Након излагања већника Игора Мариновића, председавајући је отворио дискусију у 

којој су узели учешћа и остали чланови Већа.  

Члан Већа Живан Ршумовић   предложио је да се размотри могућност да удружења 

која користе просторије ослободе плаћања чланарине децу слабог имовног стања. 

Члан већа Милија Кулашевић подржао је тај предлог и предложио да се пронађе 

начин да се то реализује и указао на чињеницу да у спортским удружењима која се 

суфинансирају из буџета Градске општине у просеку од 80. до 100. деце у школи спорта 

не плаћа чланарину, не рачунајући сениорске екипе. 

 Заменик председника Пејић Мијодраг подржао је ове предлоге и додао да 

просторије омладинског клуба треба максимално ставити у сврху едукације деце и 

омладине. 

Након дискусије председавајући је дао на гласање захтеве и исти су усвојени са 7 

гласова“ЗА“ и 1 „УЗДРЖАН“ глас. 

    

3. тачка дневног реда 

 

  Под тачком разно члан Већа Младенко Марковић је затражио информацију о 

захтевима грађана за гребани асфалт, колико је било захтева а колико грађана је добило 

гребани асфалт. На то је одговорио заменик председника Мијодраг Пејић, упознао је 

већнике са бројем поднетих захтева и колико је захтева одобрено у односу на количине 

које су биле на располагању. 

Члан већа Живан Ршумовић указао је на проблем раскресивања растиња око путних 

праваца и  да треба на време обавестити грађане који су власници катастарских парцела 

лепљењем обавештења, преко званичног сајта градске општине и огласне табле  да би на 

време били упознати са својим обавезама. 

 

    Седница је завршена у 14:50 часова. 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДАВАЈУЋИ  ВЕЋА                           

 Славица Марић       Мијодраг Пејић 


